

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

銀獎 Silver Award

餐飲業
Restaurants



Délifrance
THE FRENCH BISTRO & BAKERY

Délifrance (HK) Ltd. — Délifrance
(香港大學分店、香港國際機場分店及
淘大商場分店)

Délifrance (HK) Ltd. – Délifrance (HKU Shop,
Hong Kong International Airport Shop and Amoy Plaza Shop)

Délifrance (HK) Ltd. 致力推行各項環保行動，包括設立企業環保目標、提升員工環保意識、選擇有相同理念的合作伙伴、採購可持續食材及可降解的包裝物料，以及控制供應鏈，以在生產過程中減少廢物並與客人分享環保理念，期盼能持續為保護環境盡一分力。

Délifrance (HK) Ltd. strives to contribute to environmental conservation through implementation of various "Go Green" programmes, including setting up the company's environmental goal, enhancing staff's environmental awareness, selecting business partners with the same belief, sourcing sustainable food ingredients and biodegradable packaging materials as well as controlling the production chain to reduce waste during the production process and sharing its environmental vision with customers.



透過舉辦「綠色中秋—環保回收」活動，向交回清潔金屬容器的顧客贈送餐廳優惠券作為獎勵，藉此鼓勵回收。

Encouraging recycling through organising the "Green Mid-Autumn Festival - Tin Recycle" Campaign in which customers who returned a clean metal container would receive a voucher as an incentive.

日日無飲管

Go Strawless Everyday!



減塑是為保護地球邁出的一大步
THANK YOU FOR YOUR BIG STEP ON
SAVING THE EARTH

透過不同的活動逐漸淘汰即棄飲管，並自2018年9月起，只會在顧客要求下才提供飲管。

Gradually fading out the use of disposable straws through different campaigns and providing straws only upon request since September 2018.



在餐單中提供低碳選項，包括素食選擇、時令菜餚和由全植物製作的「未來漢堡」，並透過社交媒體及食店內的當眼位置積極推廣有關訊息。

Providing low-carbon options in the menu, including vegetarian choices, seasonal dishes and "Beyond Burger" and actively promoting relevant messages through social media channels and at prominent areas in the eateries.